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Abstract (en)
With ultrasonic atomisers there is the problem that the liquid (12) contacting surface (8) of an atomiser disc (6) is progressively destroyed as a result
of imploding vapour bubbles which generate cavitation craters in the surface. To solve the problem, according to the invention provision is made
to harden the atomiser disc (6) surface (8) coming into contact with the liquid (12) to be atomised. The invention is applicable in principle to all
ultrasonic atomisers. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei Ultraschallzerstäubern besteht das Problem, daß die mit der Flüssigkeit (12) in Berührung kommende Oberfläche (8) eines Zerstäubertellers (6)
infolge implodierender Dampfbläschen, die Kavitationskrater in der Oberfläche erzeugen, fortschreitend zerstört wird. Zur Lösung des Problems ist
erfindungsgemäß vorgesehen, die mit der zu zerstäubenden Flüssigkeit (12) in Berührung kommende Oberfläche (8) des Zerstäubertellers (6) zu
härten. Die Erfindung ist prinzipiell bei allen Ultraschallzerstäubern anwendbar. <IMAGE>
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